

Homework for Level Three

Date due:24/03/2024

الواجب البيتي للمستوى الثالث

تاريخ التسليم: 2024/03/24

اللغة العربية (Arabic Language)

- قراءة نص (عيد ميلاد) على الصفحة 88 من كتابي 3 بهدف ترسيخ الفهم والإستيعاب.
- كتابة كلمات (أنظرُ وأقرأ) مع معانيها باللغة الإنجليزية على الصفحة 91 من كتابي 3 في دفتر الواجب البيتي بهدف تطوير قابلية الكتابة وإضافة مفردات جديدة باللغة العربية.
- حل التمارين أدناه والمرفقة أيضاً في دفتر الواجب البيتي.

- Read the text (Birthday) on P.88 from My Book 3 to verify clear understanding.
- Write the words in the (I Look and Read) section on P.9 from My Book-3 with their meanings in English, in your homework book to develop writing skills and extend their bank of Arabic vocabulary.
- Do the Exercises below that are also attached in your homework book.

التمرين الأول: كتابة الكلمات التالية 5 مرات في دفتر الواجب البيتي لغرض التحضير للإملاء داخل الفصل.

Exercise 1: Write the following words 5 times in your homework book in preparation for the spelling test in the classroom.

عيد ميلاد – علبه ألوان – هديّة جميلة – هذا ولد – هذه بنت .

التمرين الثاني: أكتبوا ثلاث جمل مفيدة واصفاً الصورة أدناه:

Exercise 2: Write three meaningful sentences describing the picture below:



.....-1

.....-2

.....-3

التمرين الثالث: إربطوا الكلمات في الجدول أدناه مع الضمائر المتصلة المذكورة.

Exercise 3: Join each word in the table below with the provided pronouns:

الكلمات	ي	ك	ك	ه - ه	ها - ها
عَمة					
سَيّارة					
بَيْت					
حَدِيقَة					
شَجَرَة					
مَطْبَخ					
كُرَة					

التمرين الرابع : ضعوا كل إسم من أدناه في الصف المناسب في الجدول أدناه:

Exercise 4: Put each noun below in the appropriate row in the table below :

(هدية - بيت - حفلة - كعكة - صديق - علياء - باب - سماء - آمنة - فائز - فيل - بقرة - عنب - شباك)

							المذكر Masculine
							المؤنث Feminine